
Suomen Mölkkyliitto ry 
 
PÖYTÄKIRJA 
Hallituksen kokous 6/2023 
 
Aika:  tiistai 26.09.2023 klo 18:00 
Paikka: Teams-etäyhteys 
Läsnä: Antti Hautapakka  

Tiina Saavalainen  paikalle klo 18:40 
Joosua Hiljanen 
Lauri Aljojärvi 
Vesa Känsäkangas  poistui 19:45 
Jarmo Oksanen  paikalle 18:50 
Jukka Hämäläinen 

 
 

1. Kokouksen avaus  
Puheenjohtaja  Antti Hautapakka avasi kokouksen klo 18:03 
 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
Todettiin, että kokous on laillisesti koollekutsuttu ja päätösvaltainen. 
 

3. Työjärjestys 
Työjärjestys hyväksyttiin. 
 

4. Edellisen kokouksen 05/2023 pöytäkirjan hyväksyminen 
Pöytäkirja on ollut sähköisessä jaossa 

 
5. Talous 

Tilillä oli 20.09.2023 rahaa 6.151,05 € 
 

6. Jäsenasiat 
- Jäsenseuroja 25 kpl 
- Kartanon pallo ry, halusi liittyä jäseneksi 

 
7. Inventaario / varastotilanne 

- SM-mitalit löytyvät vuosille 2023-2024 
- Kiitosmölkkyjä  4 kpl 
- Mölkkysettejä 13 kpl 
- Heittokapulat (punnitut), joissa mölkky-logo 41kpl 
- Tupamölkkysettejä  158 kpl 

 
8. Menneet kisat, miten meni? 

- SM-viikko 
o paljon työtä, mutta maksoi vaivan 
o mölkky soveltuu hyvin televisiolajiksi 
o Yle Areenan finaalitallennetta voisi hieman mainostaa somessa 
o tulevaisuus: talvikisoihin 2024 ei järkevää osallistua, mutta 2025 kisaviikolle 

Mölkky voisi taas hakea mukaan 
 
 



- MM-kisat 
o kentät hyvät 
o warm-up pelijärjestelyt ontuivat poikkeuksellisen tavan vuoksi, itse kisat 

Haroldin myötä toimi huomattavasti paremmin 
o liitto mukana lähinnä mainontaa tekemässä 
o ei henkilökohtaisia palkintoja MM mitalisteille, tämä selkeä puute 

- Liittomölkky 
o Vesa Känsäkangas päivittää tulokset nettisivuille 
o Tulevaisuus: perinteinen turnaus, jolle suotaisiin jatkoa 
o jatkossa voitaisiin yhdistää konventin ja gaalan kanssa, jolloin saataisiin 

osallistujia myös näihin 
o laitetaan hakuun näin pakettina, jossa liitto hoitaa gaalan ja konventin 

samaan yhteyteen 
 

9. IMO 
- EM-halli vuodelle 2024 ilmoittautuminen käynnissä 
- Iso-Britannialle myönnettiin Suomen mölkkyliiton hyväksyntä jäseneksi 
- Infoa Japanin kisoista 

o Suvi Soini tekee fb ryhmän, jossa tietoja matkasta 
- IMOn kokous MM-kisojen yhteydessä 

o kaikki liitteet käytiin yhdessä läpi kokouksessa 
- vuoden 2025 kisoihin, ei vielä yhtään hakijaa 
 

10. SM-kisat 
- jäljellä tänä vuonna Tupamölkky 

o Tiina Saavalainen toimittaa palkinnot ja kiitoskapulan paikalle 
 

11.  Maajoukkuekarsinta 2023 
- järjestetään 7.10.2023 Lahdessa, Muurainkadulla.  

o löytyy kotisivuilta + lähetetty s-postia jäsenjärjestöille 
o ilmoittautuminen auki vielä syyskuun loppuun 

- kuka vastaa järjestelyistä 
o hallinpitäjät Marko Lusi ja Tiina Saavalainen lupautui hoitamaan 

- maaottelu Viroa vastaan 
o Viro haluaisi, että järjestettäisiin PK-seudulla, jotta pystyisivät tekemään 

päivän retkenä. 
o Kera, Espoo halli kysytty alustavasti lauantaille 11.11.2023 ja päivä ilmoitettu  

Märtille, mutta vastausta ei vielä ole saatu. Lupasi kuitenkin illan aikana 
palata aiheeseen. 

- kuka vastaa järjestelyistä 
o Puheenjohtaja Antti Hautapakka tulee paikalle varmistamaan, että järjestelyt 

toimivat 
- Maajoukkue karsinta tulevaisuudessa? 

o trippelin parhaat 
o singelin parhaat 

 tämä voisi olla hyvä vaihtoehto 
o oma karsinta 

 mikä jäsenjärjestö haluaisi järjestää  
karsinnat ja maksaisi liitolle tästä sovitun summan, joka päätetään 
myöhemmin 

 huom!! täytyy tarkistaa, ettei olisi samaan aikaan mitään arvokisoja 
 

12.  Nettisivu- ja somevastaava katsaus Vesa Känsäkangas  



- kotisivut 
- facebook 
- youtube 

o oma tili liitolla, joka saanut mukavasti katsojia 
 

13.  SM-kisat 2025 
- laitetaanko hakuun?  

o päätettiin, että haun voi aloittaa 
o ei kahdeksi vuodeksi kerrallaan ja olisi tiedossa hyvissä ajoin  

- ehdotus: 
o singeli + trippeli viikonloppu 500 € 
o duppeli + neluri viikonloppu 500 € 

 enemmistö paikalla olijoista, olivat sitä mieltä, että yhdistelmäkisat 
ovat parempi vaihtoehto, kuin yksittäiset SM-kisat 

o SM-halli 250 € 
o tupamölkky 

 Lahden Kortteliliiga voisi vastata tulevaisuudessa järjestelyistä ilman 
erillistä hakua tai pidemmällä sopimuksella. Tiedustellaan. 

- laitetaan hakuun heti, niin voidaan ilmoittaa konventissa, jos hakijoita on 
ilmaantunut 

- päivitetään kisasopimusta hieman 
 

14. syyskonventti ja mölkkygaala 
- la 25.11.2023 järjestetään Musamölkky Lahdessa Muurainkadulla, jonka jälkeen 

järjestetään konventti ja gaala 
o syyskonventti 

 hallituksen koko ja henkilövalinnat: erovuorossa 
Tiina Saavalainen sihteeri 
Jarmo Oksanen taloudenhoitaja 
Vesa Känsäkangas 
Pasi Tervala 
Outi Puisto 

 jäsenmaksun suuruus, pidetään entisellään eli 80 € 
 toimintasuunnitelma: puheenjohtaja Antti Hautapakka ja Vesa 

Känsäkangas päivittävät 
 talousarvio: taloudenhoitaja Jarmo Oksanen hoitaa 
 konventissa keskusteltavat muut asiat:  
 yhdistetään syys- ja kevätkonventti (vaatii sääntömuutoksen 

yhdistyksen sääntöihin) 
 Puheenjohtaja Antti Hautapakka laittaa kutsut jäsenjärjestöille 

o mölkkygaala 
 palkittavat: 

vuoden naispelaaja: Sari Kivimäki 
vuoden miespelaaja: Harri Helminen 
vuoden joukkue: Team Lokki 
vuoden jäsenseura: Helsingin mölkkyseura 
vuoden mölkkyteko: Ylen SM-kisaviikko 

 Hall of Fame 
MK-lahti ehdottanut Japi Eväkoski 
ja liitto Ilkka Horttanainen 

 ohjelma: trubaduuri viime vuoden tapaan 
 tarjoilut: hommataan tarjoilut hallille 
 ennakkokutsu: puheenjohtaja Antti Hautapakkaa lähettää 



 
15. Muut esille tulevat asiat 

- ei ollut 
 

16. Seuraava kokous 
- sovitaan erikseen 

 
17.Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 20:09 
 

 
 

   
 KOKOUKSEN PUOLESTA 
 
 
 
 Antti Hautapakka     Tiina Saavalainen 
 puheenjohtaja     sihteeri 


